

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱
Business Ethics 企業倫理

當期課號	3156	Course Number	3156
授課教師	林偉專	Instructor	LIN,WEI CHUAN
中文課名	企業倫理	Course Name	Business Ethics
開課單位	企業管理系(二在)四B	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程以倫理學為經，職場工作為緯，探討如何將倫理精神落實在工作中，建立良好的工作哲學及敬業又專業的工作態度。	Objectives	The penetration curriculum teaches with the case discussion, how promotes the student to affect the professional service process to the business value with the individual value, and can conform to the business ethics requirement to provide the professional service.
教材	企業倫理探討與實踐/Business Ethics 林榮欽著.一版.台北縣.華立圖書.2007.11出版	Teaching Materials	企業倫理探討與實踐/Business Ethics 林榮欽著.一版.台北縣.華立圖書.2007.11出版
成績評量方式	1-期中考佔-30% 2-期末考佔-30% 3-平時課堂參與討論.報告-佔40%	Grading	1- mid-exam (30%). 2-final-exam (30%) 3- Participate in class discussion and report(40%)
教師網頁	-		
教學內容	企業倫理 第1章緒論 第2章企業倫理規範 第3章管理倫理 第4章公共倫理 第5章勞動權益 第6章消費保障 第7章環境保護 第8章機會均等 第9章職場倫理 第10章社區倫理 第11章科技倫理 第12章公司治理 第13章競爭倫理 第14章國際倫理	Syllabus	Business Ethics *Chapter1 : The Concept of Business Ethics *Chapter2 : Norm and Rule of Business Ethics *Chapter3 : Managerial Moral and Ethics *Chapter4 : Ethics about Public Affairs *Chapter5 : The Rights of Labor *Chapter6 : The Rights of Consumer *Chapter7 : Protect Environment *Chapter8 : Equality of All One *Chapter9 : Ethics about Workplace *Chapter10 : Community Ethics *Chapter11 : Technological Ethics *Chapter12 : Corporate Regulation *Chapter13 : Ethics about Competition *Chapter14 : Ethics about Foreign Affairs

尊重智慧財產權，請勿非法影印。